
              Protokół Nr 9/2017 

                 z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy  

                   w dniu 13 kwietnia 2017 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – p. Grzegorz Napiwodzki, Wicestarosta – p. Lech 

Brzozowski, Członkowie Zarządu: p. Robert Radzymiński, p. Henryk Klimaszewski, Sekretarz 

Powiatu – p. Elżbieta Bieniek, Skarbnik Powiatu – p. Renata Mróz, Z-ca Dyrektora Zespołu 

Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie – p. Elżbieta Jabłonowska, Dyrektor 

Powiatowego Zarządu Dróg – p. Jacek Dłuski, Z-ca Kierownika Wydziału Geodezji i 

Gospodarki Nieruchomościami – p. Sylwia Skwarska, Inspektor Wydziału Oświaty, Promocji, 

Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego – p. Sławomir Knapiński, Kierownik Wydziału 

Komunikacji – p. Grzegorz Gromański.  

 Obrady otworzył i poprowadził Przewodniczący Zarządu – p. Grzegorz Napiwodzki. 

  

Porządek obrad: 

I. Wydział Oświaty, Promocji, Rozwoju i Zarządzania Kryzysowego: 

1. Omówienie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie utworzenia Technikum Obsługi 

Turystycznej w Zespole Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących w Jagarzewie i nadania 

mu statutu. 

2. Wynagrodzenia nauczycieli za 3 m-ce 2017 r. 

 

II. Powiatowy Zarząd Dróg: 

1. Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie nadania kategorii dróg gminnych drogom 

wewnętrznym w m. Szczepkowo Borowe na terenie Gminy Janowiec Kościelny. 

2. Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie udzielenia opinii do wniosku Zarządu Powiatu 

Przasnyskiego w sprawie zaliczenia dróg Przasnyskiej Strefy Gospodarczej Podstrefa 

Chorzele 1 do kategorii dróg powiatowych. 

3. Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie przyjęcia do realizacji planu rozwoju sieci dróg 

powiatowych Powiatu Nidzickiego na lata 2017-2021. 

4. Omówienie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXIII/183/2012 Rady Powiatu w Nidzicy z dnia 21 grudnia 2012 r. w sprawie ustalenia 

wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych na terenie Powiatu 

Nidzickiego zarządzanych przez Powiatowy Zarząd Dróg w Nidzicy.  
 

III. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami: 

1. Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części 
boiska znajdującego się na nieruchomości  stanowiącej własność Powiatu Nidzickiego, 
będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy,  

2. Omówienie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w 
dzierżawę części boiska znajdującego się na nieruchomości  stanowiącej własność Powiatu 
Nidzickiego, będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy. 
 

IV. Wydział Komunikacji: 

1. Rozpatrzenie wniosku o umorzenie należności za usunięcie pojazdu z drogi. 
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V. Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich: 

1. Informacja o kontroli Komisji Rewizyjnej w Centrum Kształcenia Praktycznego. 

 

VI. Wydział Finansowy: 

1. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

1)  zmian w budżecie powiatu na rok 2017, 

2) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nidzica. 

 

Na salę obrad dołączyli p. Elżbieta Jabłonowska i p. Sławomir Knapiński.  

 Ad. I. 1.  

p. Elżbieta Jabłonowska przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

utworzenia Technikum Obsługi Turystycznej w Zespole Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących 

w Jagarzewie i nadania mu statutu.  

p. Dyrektor zasygnalizowała, że jesteśmy terenem o bardzo ładnych walorach 

turystycznych i w związku z utworzeniem tego kierunku branża turystyczna mogłaby bardziej się 

rozwijać. Dodała, że jest to technikum, po którego ukończeniu absolwenci mogliby pracować w 

istniejących już instytucjach, bądź też zakładać własne działalności gospodarcze w zakresie 

turystyki. Przedmiotami wiodącymi są: obsługa turystyczna i hotelarstwo. Uczniowie będą zdawać 

dwie specjalności dotyczące zasad w zakresie planowania, organizowania, obsługi i zakładania 

działalności turystycznej. Po pierwszych rekrutacjach kierunek ten cieszy się dużym 

zainteresowaniem. Na targach, które odbyły się w Wielbarku kierunek był bardzo pozytywnie 

odbierany. Chcemy kształcić młodzież, która będzie wzbogacała nasz Powiat.  

 Wicestarosta Lech Brzozowski dodał, że wniosek o utworzenie tego kierunku kształcenia 

posiada pozytywne opinie Powiatowej Rady Rynku Pracy w Nidzicy i Wojewódzkiej Rady Rynku 

Pracy w Olsztynie.  

p. Elżbieta Jabłonowska dodała, że potencjalne instytucje, w których młodzież mogłaby 

odbywać praktyki wydały także pozytywną opinię w tej sprawie. Instytucje deklarują także 

możliwość zatrudnienia osób odbywających praktyki.  

  p. Robert Radzymiński zapytał, w jakim zakresie będą realizowane języki obce. 

p. Elżbieta Jabłonowska odpowiedziała, że rozszerzona w tej klasie byłaby geografia i 

język niemiecki. Proponuje także rozszerzenie języka angielskiego czy też rosyjskiego. Na języki 

przeznaczona jest duża pula godzin.  

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował przedstawiony wyżej projekt 

uchwały Rady Powiatu.  

 

p. Elżbieta Jabłonowska opuściła salę obrad.  

 

Ad. I. 2.  

p. Sławomir Knapiński przedstawił informacje na temat wynagrodzeń nauczycieli za 3 m-

ce 2017 r. Na koniec marca 2017 r. wysokość średnich płac we wszystkich stopniach awansu 

zawodowego została osiągnięta, w związku z tym nie ma konieczności wprowadzania zmian.  
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Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Zarząd przyjął informacje do wiadomości.  

 

p. Sławomir Knapiński opuścił salę obrad, a dołączył p. Jacek Dłuski.  

 

Ad. II. 1.  

p. Jacek Dłuski przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania kategorii dróg gminnych 

drogom wewnętrznym w m. Szczepkowo Borowe na terenie Gminy Janowiec Kościelny.  

Uchwała dotyczy dróg oznaczonych w ewidencji gruntów obrębu Szczepkowo Borowe 

jako działki nr 257/2, 258/2, 261/1 oraz 413.  

p. Dyrektor oznajmił, że po przeanalizowaniu wniosku stwierdza się, iż przedmiotowe 

drogi wewnętrzne stanowią uzupełnienie istniejącej infrastruktury dróg publicznych na terenie 

gminy Janowiec Kościelny w m. Szczepkowo Borowe.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 267/2017 w sprawie nadania kategorii 

dróg gminnych drogom wewnętrznym w m. Szczepkowo Borowe na terenie Gminy 

Janowiec Kościelny. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad. II. 2.  

Następnie p. Jacek Dłuski przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia opinii do 

wniosku Zarządu Powiatu Przasnyskiego w sprawie zaliczenia dróg Przasnyskiej Strefy 

Gospodarczej Podstrefa Chorzele 1 do kategorii dróg powiatowych.  

p. Dyrektor zaznaczył, że powyższe drogi będą stanowić połączenie z drogą krajową nr 

57 Bartoszyce – Pułtusk, drogą wojewódzką nr 614 Chorzele – Myszyniec oraz łączyć obszary 

Przasnyskiej Strefy Gospodarczej Chorzele 2 z Przasnyską Strefą Gospodarczą. Po rozbudowie 

drogi będą spełniać wymagania techniczne dla dróg klasy L.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 268/2017 w sprawie udzielenia 

pozytywnej opinii do wniosku Zarządu Powiatu Przasnyskiego w sprawie zaliczenia dróg 

Przasnyskiej Strefy Gospodarczej Podstrefa Chorzele 1 do kategorii dróg powiatowych. 

Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad. II. 3.  

p. Jacek Dłuski przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji planu 

rozwoju sieci dróg powiatowych Powiatu Nidzickiego na lata 2017-2021.  

p. Dyrektor oznajmił, że dokument dotyczący planu  rozwoju sieci drogowej jest 

niezbędny przy określaniu kierunków rozwoju i utrzymania sieci drogowej.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 269/2017 w sprawie przyjęcia do realizacji 

planu rozwoju sieci dróg powiatowych Powiatu Nidzickiego na lata 2017-2021. Stanowi 

ona załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad. II. 4. 

p. Jacek Dłuski omówił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXIII/183/2012 Rady Powiatu z dnia 21 grudnia 2012 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek 
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opłaty za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych na terenie Powiatu Nidzickiego 

zarządzanych przez Powiatowy Zarząd Dróg w Nidzicy.  

p. Jacek Dłuski poinformował, że zgodnie z uchwałą roczne stawki opłat w złotych za 

zajęcie pasa drogowego w celu umieszczenia w nim urządzeń infrastruktury telekomunikacyjnej 

nie będącej infrastrukturą „ostatniej mili”, nie związanych z potrzebami zarządzania drogami lub 

potrzebami ruchu drogowego za 1 m2 powierzchni pasa drogowego zajętego przez rzut poziomy 

urządzenia infrastruktury telekomunikacyjnej wynoszą 18,00 zł. Natomiast stawki opłat za zajęcie 

pasa drogowego w celu umieszczenia w nim obiektów budowlanych niezwiązanych z potrzebami 

zarządzania drogami lub potrzebami ruchu drogowego, dotyczących infrastruktury 

telekomunikacyjnej nie będącej infrastrukturą „ostatniej mili” za 1 m2 powierzchni pasa 

drogowego zajętego przez rzut poziomy obiektu budowlanego za jeden dzień zajęcia wynoszą 

0,05 zł. 

Starosta Grzegorz Napiwodzki dodał, że w budżecie Powiatu, co roku pozostanie 34 439 

zł, tytułem opłat wnoszonych zgodnie z zaktualizowanymi decyzjami administracyjnymi na 

podstawie art. 40 f. 1. Ustawy o drogach publicznych.  

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował przedstawiony wyżej projekt 

uchwały Rady Powiatu.  

 

Ponadto p. Jacek Dłuski przedstawił informacje dotyczące otwarcia ofert na opracowanie 

projektu budowlanego przebudowy drogi powiatowej Nr 1558 N na odcinku Safronka – Wiłunie 

- Powierż. Wpłynęły dwie oferty na to zadanie. Pierwsza z firmy Geobet Sp. z o.o. z Olsztyna za 

kwotę 169.986,00 zł. Druga z firmy Mplan Sp. z o.o. z Nidzicy za kwotę 146.370,00 zł. W 

budżecie Powiatu na ten cel przeznaczone jest 80.000,00 zł brutto.  

W związku z powyższym zostało przygotowane pismo do Wójta Gminy Janowiec 

Kościelny z szczegółową informacją w tym zakresie i z prośbą o zajęcie pilnego stanowiska w tej 

sprawie.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki oznajmił, że jeśli będzie propozycja ze strony Gminy 

Janowiec Kościelny, aby ogłosić jeszcze jeden przetarg, to go ogłosimy. Nie mniej jednak 

potwierdzenie na piśmie jest konieczne.   

 Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

Zarząd przyjął informacje do wiadomości.   

 

p. Jacek Dłuski opuścił salę obrad, a dołączyła p. Sylwia Skwarska.  

Ad. III. 1., Ad. III. 2.  

p. Sylwia Skwarska przedstawiła uchwałę Zarządu Powiatu oraz projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części boiska znajdującego się na 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Nidzickiego, będącej w trwałym zarządzie Zespołu 

Szkół Ogólnokształcących w Nidzicy.  

Umowa zawarta ma być na okres 2 lat, koszt dzierżawy – 135,30 zł + VAT. Część boiska 

będzie oddana w dzierżawę na rzecz firmy Auto Szkoła Waśniewski z siedzibą w Nidzicy. Będzie 

to kolejna umowa zawierana z dotychczasowym najemcą.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 270/2017 w sprawie wyrażenia zgody na 

oddanie w dzierżawę części boiska znajdującego się na nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Nidzickiego, będącej w trwałym zarządzie Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących w Nidzicy. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

Jednogłośnie pozytywnie zaopiniował również projekt uchwały Rady Powiatu w tej 

samej sprawie.  

 

p. Sylwia Skwarska opuściła salę obrad, a dołączył p. Grzegorz Gromański.  

 

Ad. IV. 1. 

p. Grzegorz Gromański przedstawił wniosek o umorzenie należności z tytułu opłat za 

usunięcie i parkowanie pojazdu.  

p. Kierownik poinformował, że mieszkanka Kownatek nie odebrała pojazdu w 

odpowiednim terminie. Należności z tytułu usunięcia i parkowania pojazdu wynoszą obecnie 

11.401 zł. Decyzja o nałożeniu kosztów została wydana w listopadzie ubr. i zaskarżona w SKO. 

Jest to drugie podanie w tej sprawie, w którym właścicielka pojazdu uzasadnia, iż nie jest w stanie 

uiścić podanej wyżej kwoty, gdyż posiada wyłącznie zasiłek w wysokości 604 zł.  

p. Kierownik przypomniał, że w takiej sytuacji Zarząd może udzielić ulgi lub rozłożyć 

kwotę na raty.  

Starosta Grzegorz Napiwodzki zaznaczył, że umorzenie może nastąpić jedynie w 

szczególnych przypadkach. Ubóstwo nie jest dostateczną przesłanką do umorzenia należności.  

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

Zarząd po zapoznaniu się z aktami sprawy stwierdził, że nie ma podstaw do 

umorzenia należności.  

 

p. Grzegorz Gromański opuścił salę obrad.  

 

Ad. V. 1.  

p. Elżbieta Bieniek przedstawiła informacje o kontroli Komisji Rewizyjnej w Centrum 

Kształcenia Praktycznego w Nidzicy. Kontrola została przeprowadzona w następującym zakresie: 

dokumentacja pracownicza, wydatki biurowe i bieżące, zawarte umowy cywilno-prawne w latach 

2016-2017, remonty obiektów Centrum Kształcenia Praktycznego.  

p. Sekretarz poinformowała, że Komisja nie stwierdziła uchybień w działalności 

kontrolowanej jednostki. Komisja proponuje natomiast przekazanie w zarząd hali z pokryciem 

azbestowym Powiatowemu Zarządowi Dróg.   

Starosta Grzegorz Napiwodzki zaznaczył, że powyższa hala należy do majątku Centrum 

Kształcenia Praktycznego. Powiatowy Zarząd Dróg wynajmuje te pomieszczenia. Starosta 

stwierdził, że przy obecnych rozwiązaniach nie ma potrzeby przekazywania hali do Powiatowego 

Zarządu Dróg. Jednostki mają podpisaną umowę między sobą, na podstawie której PZD płaci 

stosowny czynsz. Starosta dodał, że konstrukcja dachu jest stalowa, a w eternicie były tylko 

ubytki, które uzupełniono.  

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd postanowił nie podejmować żadnych innych działań. W przyszłości 

można rozpatrzyć remont dachu, pod warunkiem, że Powiat będzie na to stać.   
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Ad. VI. 1. 1.  

p. Renata Mróz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu na 2017 r.  

Projekt ten zakłada następujące zmiany: 

1. Na podstawie ustawy okołobudżetowej na rok 2017 na realizację zadań wymagających 

stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy dla dzieci i młodzieży jednostka samorządu 

terytorialnego przeznacza środki w wysokości nie mniejszej niż wynikająca z podziału części 

oświatowej subwencji ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego, określonego w przepisach 

wydanych na podstawie art. 28 ust. 6 ustawy z dnia 13 listopada 2003 r. o dochodach jednostek 

samorządu terytorialnego (Dz.U. z 2014 r. poz. 1115, 1754 i 1674), w zakresie tych zadań. 

Minister Edukacji Narodowej przekazał Powiatowi Nidzickiemu informacje o kalkulacji kwoty 

części oświatowej na realizację w/w zadań na rok 2017 w wysokości 6.338.248 zł. W związku z 

powyższym w budżecie powiatu wyodrębniono nowy rozdz. 80150 (wprowadzony 

Rozporządzeniem  Ministra Finansów z dnia 16 grudnia 2014 r. zmieniającego rozporządzenie w 

sprawie szczegółowej klasyfikacji dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów oraz środków 

pochodzących ze źródeł zagranicznych (Dz.U. z 2014 r. poz. 1952) przesuwając środki z innych 

rozdziałów. W poszczególnych jednostkach przedstawia się to następująco:  

- ZSZiO – kwota zmiany w planie 413.661,96 zł (zmniejszenie w rozdz. 80120 – 229.990 zł, 

80130 – 61.601,96 zł, 85410 – 122.070,00 zł);  

- ZSRiO – kwota zmiany w planie 140.020,31 zł (zmniejszenie w rozdz. 80110 – 31.557,24 zł, 

rozdz. 80130 – 108.463,07 zł); 

- ZSO – kwota zmiany w planie 116.719,54 zł (zmniejszenie w rozdz. 80120); 

- SOSW – kwota zmiany w planie 137.314 zł (zmniejszenie w rozdz. 85410 – 115.099 zł, 85446 – 

12.715 zł, 85495 – 9.500 zł); 

- Centrum Edukacji – kwota zmiany w planie 126.995,70 zł (zmniejszenie w rozdz. 80130); 

- OREW – kwota zmiany 2.845.403,16 zł (zmniejszenie w rozdz. 85495); 

- CKP – kwota zmiany 116.126,04 zł (zmniejszenie w rozdz. 80140); 

- Starostwo – kwota zmiany w planie 479.297,45 zł (zmniejszenie w rozdz. 80130); 

Razem zmniejszenia – 4.375.538,16 zł, które przeniesiono do rozdz. 8015. Plan wydatków 

Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego pozostaje bez zmian (kwota 1.962.710 zł w 

rozdz. 80102, 80111, 80134).  

2. Na wniosek Starostwa Powiatowego przesuwa się środki w wysokości 191.328,00 zł w rozdz. 

60052 Zadania w zakresie telekomunikacji z par.6300 dotacja celowa na pomoc finansową między 

jst na dofinansowanie własnych zadań inwestycyjnych do par.2710 dotacja celowa na pomoc 

finansową między jst na dofinansowanie własnych zadań bieżących. Powyższa zmiana wynika z 

przeznaczenia dotacji przez Urząd Marszałkowski na wydatki bieżące tj. na umieszczenie 

urządzeń w pasie drogowym (par.4520).  

3. Na wniosek Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej zwiększa się plan dochodów i 

wydatków jednostki o kwotę 2.310 zł z tytułu zwrotu środków za nie przeprowadzone szkolenie 

pracownika Poradni w roku ubiegłym i przeznacza się na zakup szaf do gabinetu terapeutycznego 

oraz zestawu kwestionariuszy do pomiaru zachowań związanych z zaburzeniami ze spektrum 

autyzmu. 

4. Zmniejsza się plan dochodów powiatu (rozdz.60014 par.2710 o kwotę 175.500 zł) oraz plan 

wydatków powiatu (rozdz.60016 par.6300 o kwotę 175.500 zł). Zmiana w budżecie związana jest 

z przeprowadzeniem postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu 
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nieograniczonego na zadania inwestycyjne pn. „Przebudowa dróg gminnych nr 190601N (ul. 

Tatarska), nr 190578N (ul. Limanowskiego), nr 190583N (ul. Pieniężnego) w m. Nidzica” przez 

Gminę Nidzica, w wyniku którego zmniejszyła się kwota pomocy finansowej dla Gminy Nidzica 

z kwoty 1.145.000 zł do 969.500 zł.   

 Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował przedstawiony wyżej projekt 

uchwały Rady Powiatu.  

 

Ad. VI. 1. 2. 

Następnie p. Renata Mróz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nidzica.  

Uchwała została przygotowana na podstawie pisma Zastępcy Burmistrza Nidzicy, który 

zwraca się z prośbą o pomoc finansową na zadanie inwestycyjne pn. :Przebudowa dróg gminnych 

nr 190601N (ul. Tatarska), nr 190578N (ul. Limanowskiego), nr 190583N (ul. Pieniężnego) w m. 

Nidzica”. Gmina Nidzica przeprowadziła postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego w 

trybie przetargu nieograniczonego na ww. zadanie. Umowy na roboty budowlane z wykonawcami 

zostały zawarte w dniu 14 marca 2017 r. Koszt kwalifikowany przedmiotowej inwestycji wynosi 

3.801.958,64 zł, z czego kwota w wysokości 1.900.979,00 zł zostanie dofinansowana przez Urząd 

Wojewódzki w Olsztynie w ramach programu wieloletniego pn. „Program Rozwoju Gminnej i 

Powiatowej Infrastruktury Drogowej na lata 2016-2019 natomiast kwota w wysokości 

1.900.979,64 zł stanowi koszt kwalifikowany Gminy i Powiatu. Kwota udzielonej pomocy 

finansowej przez Powiat Nidzicki na ww. zadanie inwestycyjne wynosi 969.500,00 zł i stanowi 

51% kosztów kwalifikowanych zadania.  

Zgodnie z art. 7a ustawy o samorządzie powiatowym oraz art.216 ust.2 pkt.5 i art.220 

ustawy o finansach publicznych z budżetu jednostki samorządu terytorialnego może być 

udzielana pomoc finansowa innym jednostkom samorządu terytorialnego w formie dotacji 

celowej, albo pomoc rzeczowa.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował przedstawiony wyżej projekt 

uchwały Rady Powiatu.  

 

Starosta Grzegorz Napiwodzki zrelacjonował przebieg remontu sali gimnastycznej i 

boiska przy ul. Jagiełły. Z zakresu prac wyłączone były sprawy odwodnieniowe, ponieważ nie 

było infrastruktury, do której można by odprowadzać wody opadowe.  

Starosta dodał, że w sierpniu powstanie możliwość podłączenia sali do gminnej sieci 

kanalizacyjnej. Tego wcześniej nie było w dokumentacji. Może to dodatkowo kosztować ok. 50 

tys. zł.  

Ponadto pojawił się problem dotyczący podłogi, która została ułożona bezpośrednio na 

piasku bez izolacji. Dyrektor nie występował o pomoc, mając nadzieję, że w trakcie pojawią się 

oszczędności. Wartość izolacji określono na ok. 30 tys. zł. Pieniądze na wykonanie tego zadania 

pochodziłyby z oszczędności (ok. 91 tys. zł) na inwestycji. Po przetargu została taka kwota.  

p. Robert Radzymiński powiedział, że jeśli inwestycja jest w trakcie realizacji to kanalizację 

deszczową trzeba jak najbardziej wykonać. Sprawa będzie rozwiązana na wiele lat.  

Więcej pytań i uwag do przedłożonej informacji nie było.   
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Zarząd był zgodny, że należy wykonać podłączenie sali do sieci kanalizacji 

miejskiej.  

 

Starosta Grzegorz Napiwodzki złożył najserdeczniejsze życzenia z okazji zbliżających się 

Świąt Wielkanocnych.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie.  

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:     Przewodniczący Zarządu 

/ - / Małgorzata Wojtaszewska  / - / Grzegorz Napiwodzki 

Z- ca Przewodniczącego Zarządu 

 / - / Lech Brzozowski 

 Członek Zarządu 

 / - / Robert Radzymiński 

 Członek Zarządu 

 / - / Henryk Klimaszewski 

 


